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M
inistarstvo odbrane ima

`equ da u saradwi sa gradom

Vaqevo, pored razmene Doma

vojske za stanove, uradi pi-

lot projekat koji podrazume-

va parcelisawe zemqi{ta na prostoru

Petog puka, na placeve povr{ine oko pet

ari, koji bi bili ponu|eni pripadnicima

Vojske Srbije i republi~kih ministarsta-

va

Ministar odbrane Dra gan [u tanov -

ac sa stao se 24. marta sa  gradona~el-

nikom Vaqeva Zoranom Jakovqevi}em,

predstavnicima lokalne samouprave i

rukovodstvom fabrike „Kru{ik”. Tema raz-

govora bila je razmena vojne imovine za

stambeni prostor, ali i planovi u doma}oj

namenskoj industriji.

Kako je re~eno na konferenciji za

novinare, postignut je dogovor o razmeni

Doma vojske u Vaqevu za stanove namewene

pripadnicima sistema odbrane.

– Razgovarali smo o razmeni Doma

vojske za odre|enu stambenu kvadraturu ko-

je poseduje grad Vaqevo. Ideja nam je da

napravimo ugovor prema kome bi stambenu

povr{inu koja trenutno nedostaje ovaj grad

nadomestio u narednom periodu, a za-

uzvrat dobio na kori{}ewe Dom vojske. Do

prenosa vlasni{tva do{lo bi kada se is-

pune obostrani zahtevi. Ovo je na~in da

zaustavimo propadawe ovog vojnog objekta,

ali istovremeno i da pokrenemo lokalnu

samoupravu, kako bi bio obezbe|en stam-

beni prostor u visini vrednosti Doma vo-

jske – rekao je ministar odbrane i objas-

nio da je poreska uprava procenila wegovu

vrednost na 52 miliona dinara.

Vaqevo sada raspola`e sa pet stano-

va vrednih 17 miliona dinara i ugovor o
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bra}aju}i se novinarima posle odavawa po~asti, ministar

odbrane naglasio je da jedanaest godina posle bombar-

dovawa Srbija treba da bude savremeno i moderno

dru{tvo.

– Srbiju danas vidimo kao zemqu u integracijama, ~lanicu EU,

dr`avu koja svoje heroje promovi{e u fabri~kim halama, {kolama,

na poslu i drugim takmi~ewima. Srbiju `elimo da vidimo kao zemqu

spremnu da obezbedi mir, stabilnost, kako u regionu, tako i {irom

sveta putem mirovnih misija.

Ministar odbrane rekao je da je jedna lo{a politika i katas-

trofalna odluka o bombardovawu dovela do te{kih razarawa i ve-

likih `rtava. Srbija se, kako je naglasio ministar [utanovac,

na{la u situaciji koja joj se nikada nije dogodila – da bude nepri-

jateq svojim saveznicima iz Prvog i Drugog svetskog rata.

– Danas smo odali po~ast pilotu Milenku Pavlovi}u kao sim-

bolu otpora i svih heroja koji su dali `ivot za slobodu Srbije u Pr-

vom i Drugom svetskom ratu – rekao je ministar [utanovac.

Pored delegacije Ministarstva odbrane i Vojske Srbije, pola-

gawem venaca, po~ast pilotu Pavlovi}u i svim `rtvama bombar-

dovawa, odali su ~lanovi wegove porodice, delegacija Ministarst-

va za rad i socijalnu politiku, MUP-a, SPC, predstavnici grada

Vaqeva, Kolubarskog okruga i vi{e udru`ewa u~esnika ratova od

1941. do 1999.

Povodom Dana se}awa venci i cve}e polo`eni na sva spomen-

obele`ja poginulim u bombardovawu Natoa 1999. godine. 
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Obele`en Dan se}awa

Saradwa Ministarstva odbrane i Vaqeva

Ministarstvo odbrane
ima `equ da u saradwi
sa gradom Vaqevo,
pored razmene Doma
vojske za stanove, uradi
pilot projekat koji
podrazumeva
parcelisawe zemqi{ta
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Po~ast herojima

Dom vojske za stanove

Ministar odbrane
Dragan [utanovac,
na~elnik General{taba
Vojske Srbije
general-potpukovnik
Miloje Mileti} i
komandant
Vazduhoplovstva i PVO
brigadni general Ranko
@ivak, povodom
obele`avawa Dana
se}awa na poginule u
bombardovawu Natoa,
polo`ili su 24. marta
vence na spomenik
pukovniku pilotu
Milenku Pavlovi}u i na
spomenik `rtvama iz
vaqevskog kraja palim
za otaxbinu 1990–1999.



Odgovaraju}i na novinarska pitawa

oko stawa i budu}nosti doma}e namenske

industrije, ministar odbrane Dragan

[utanovac naglasio je da Vlada Srbije

ne razmi{qa o prodaji ili privatizaciji

vojnih fabrika, jer su one od su{tinske

va`nosti za sistem odbrane, a time i za

dr`avu.

Srbija je definitivno lider u celom

regionu u oblasti proizvodwe i izvoza

vojne opreme. Prema svim statistikama

srpska odbrambena industrija najve}a je

u regionu Balkana i `elimo da tako i os-

tane. O~ekujemo ubudu}e vi{e novih ugov-

ora za izvoz naoru`awa i vojne opreme u

vrednosti od vi{e stotina miliona evra

i sa poslovima ugovorenim nekoliko god-

ina unapred – naglasio je [utanovac.

Ministar je istakao da fabrika

„Kru{ik” ove godine ima vi{e posla nego

u pro{loj i to u proizvodwi onih eleme-

nata koji donose ve}i profit. On je

ukazao da je problem „Kru{ika” to {to

ima dug prema dr`avi za razne fondove

koji Vlada treba da konvertuje za vlas-

ni{tvo u fabrici.

wima bi oni, u skladu sa svojim mogu}nosti-

ma i kreditima koji bi im bili odobreni,

dobi li mogu}nost za individualnu stambenu

gradwu.Prema ministrovim re~ima, to se ne

bi od no silo samo na pr ipadnike Vo jske ve}

i na sve dr ̀ a v ne slu`benike, bez obzi  ra na

to da li je re~ o mi      ni st arst   vu od bra ne, zd -

ra    vqa, pr  o    svete ili un     u tra {w  ih po   slo va. 

R.D.

razmeni bi}e realizovan tako da lo -

kalna samouprava postane vlasnik Doma

vojske tek kada isplati razliku.

Ministar [utanovac je rekao i da

Ministarstvo odbrane ima `equ da u

saradwi sa gradom Vaqevo uradi pilot pro-

jekat koji podrazumeva parcelisawe

zemqi{ta na prostoru Petog puka, na

placeve povr{ine oko pet ari, koji bi bili

ponu|eni pripadnicima Vojske Srbije. Na
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Ministar [utanovac 
na brifingu
nerezidencijalnih
ambasadora

Odbrana uz
diplomatiju
Ministar odbrane Dragan [utanovac

govorio je 26. marta u Palati Srbije na

brifingu nerezidencijalnih ambasadora,

koji su predali akreditive predsedniku Re-

publike Srbije. Uz ministra [utanovca,

ambasadorima su se obratili  potpredsed-

nik Vlade Bo`idar \eli} i ministar ino-

stranih poslova Vuk Jeremi}. Skupu je pri-

sustvovalo {esnaestoro ambasadora koji,

iako ne borave u Srbiji, imaju diplomat-

sko-konzularnu nadle`nost na wenoj teri-

toriji.

Ministar [utanovac informisao je

ambasadore o najva`nijim aktivnostima u

sistemu odbrane u prethodnoj godini i o gla-

vnim zadacima koji Ministarstvo odbrane

i Vojsku Srbije o~ekuju. Ministar odbrane

istakao je da je Vojska Srbije me|u gra|ani-

ma najpopularnija dr`avna institucija.

Svetska ekonomska kriza, kako je ocenio

[utanovac, odrazila se i na ispuwavawe

odre|enih finansijskih planova u sistemu

odbrane – tro{kovi su morali biti smawe-

ni. Ipak, prema wegovim re~ima, profe-

sionalizacija Vojske se o~ekuje ubrzo, dok

je reorganizacija General{taba ve} za-

vr{ena.Me|unarodnu vojnu saradwu, ali i

uspehe namenske industrije ~iji bi izvoz u

ovoj godini trebalo da dostigne milijardu

dolara od po~etka wegovog mandata, mini-

star je naveo kao zna~ajne uspehe resora.

[utanovac je rekao da su profesio-

nalizacija i popularizacija vojnog poziva

tokom 2011. godine glavni izazovi sa kojim

}e se Vojska susresti. Multinacionalne mi-

rovne operacija pod zastavom Ujediwenih

nacija tako|e }e biti va`an zadatak, ali i

ve}e u~e{}e u Programu Partnerstvo za
mir. Opremawe i modernizacija, pored

smawewa buxeta, kako je rekao ministar,

bi}e nastavqeni u domenu pe{adijskog nao-

ru`awa i opreme. U planu je i potpisivawe

oko 20 me|unarodnih sporazuma u oblasti

odbrane.  A. PETROVI]
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Ministar Dragan [utanovac


